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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim odbytego dnia 27 września 2022 r. w Urzędzie Miejskim                      

w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1100, a zakończono o godz. 1400 

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                   
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 

1) Stryszyk Eugeniusz – Przewodniczący Komisji, 
2) Rekowski Eugeniusz, 
3) Januszewski Bogdan. 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 
2) Gustyn Piotr - Skarbnik  

3) Zawada Paweł – Komendant Powiatowy Policji 
4) Liss Mariusz – Prezes LKS „KAMIONKA” 

5) Czapiewski Sławomir – Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS 
6) Szafran Natalia – Inspektor 
7) Krajewska Daria - Inspektor 

 
Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                     

i Ochrony Przeciwpożarowej Eugeniusz Stryszyk. Następnie przedstawił 
porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na terenie gminy 

Kamień Krajeński. 

2. Program współpracy Gminy Kamień Krajeński z organizacjami poza-
rządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku pu-
blicznego na 2023 rok. 

3. Zmiany w budżecie na 2022 rok.  
4. Rozpatrzenie petycji.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy Kamień 
Krajeński. 

6. Pozostałe projekty uchwał: 

a) Zmiany w WPF. 
b) Rozpatrzenie skargi. 

 

II. Inne sprawy organizacyjne. 
  

III. Zapytania i wolne wnioski.      

   
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 

Ad. I.1. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na 
terenie gminy Kamień Krajeński. 

 

Jako pierwszy sprawozdanie z działalności LKS „KAMIONKA” 
przedstawił Prezes Mariusz Liss. 

Następnie sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS 
przedstawił Prezes Sławomir Czapiewski.  
   

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk nawiązał do sprawy 

nawadniania boiska piłkarskiego w Kamieniu Krajeńskim pytając na jakiej 

głębokości została wywiercona studnia.    

 

Prezes LKS „KAMIONKA” Mariusz Liss odpowiedział, że 40 metrów.  

Podkreślił, że studnia została wywiercona w bardzo dobrym miejscu. 

Nawadnianie odbywać się będzie przy użyciu zraszaczy.   

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał o koszt tej inwestycji. 

 

Prezes LKS „KAMIONKA” Mariusz Liss odpowiedział, że nie ma jeszcze 

informacji na ten temat.   

 

Radny Bogdan Januszewski nawiązał do braku chętnych do grania w piłkę 

podkreślając, że kiedyś nikt nie myślał, aby otrzymywać pieniądze za granie. 

Radny uważa, że trzeba zachęcić i zmobilizować do grania. Amatorskie granie 

nie powinno opierać się na pieniądzach.   

 

Prezes LKS „KAMIONKA” Mariusz Liss zwrócił się z prośbą o zwiększenie 

środków chociażby o wskaźnik inflacyjny, aby zabezpieczyć działalność 

klubu. Zasugerował ogólną kwotę 150 tys. zł. Podkreślił, że dużo kosztuje 

utrzymanie stadionu.  

Nawiązał również do sprawy murów obronnych przy stadionie. 

Podkreślił, że monitował tę sprawę u Pana Mazura. Zwrócił również uwagę, 

że na przełomie sierpnia i września wykruszyły się kolejne kamienie z tego 

muru. Obawia się, że po zimie mur się zawali.  

Zwrócił także uwagę na dach budynku znajdującego się na terenie 

stadionu, który pokryty jest eternitem.  

  

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia.  

 

 

 

 



3 
 

Ad.I.2. Program współpracy Gminy Kamień Krajeński z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2023 rok. 
 

 Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor Natalia Szafran. 

Poinformowała, że działalność organów administracji publicznej w sferze 
zadań publicznych odbywa się we współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy               

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Na podstawie art. 5 ust.  
3 ustawy szczegółowe zasady tej współpracy Rada Miejska określa                     

w rocznym programie współpracy. Działalność organizacji pozarządowych 
oraz podmiotów wymienionych w ustawie ukierunkowana jest na realizację 
celów pożytku publicznego. Współpraca opiera się o zasady pomocniczości 

stron, efektywności, partnerstwa, uczciwej konkurencji, suwerenności stron 
oraz jawności.  
 Wielkość i różnorodność tych instytucji oraz ich uczestnictwo                      

w realizacji pożytku społecznego przyczynia się do rozwoju społeczeństwa 
obywatelskiego organizującego się dla wspólnych wartości i realizacji 

wspólnych potrzeb.  
Wspierane lub powierzane w 2023 roku zadania obejmować będą 

następujące sfery: 

1) działalność na rzecz integracji społecznej; 
2) działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym;  

3) upowszechnianie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 
narodowego oraz podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodo-
wej, pielęgnowania polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, 

obywatelskiej i kulturowej; 
4) krajoznawstwo oraz wypoczynek dzieci i młodzieży; 
5) przeciwdziałania uzależnieniom; 

6) ekologii i ochrony dziedzictwa przyrodniczego. 
 

Konsultacje Programu Współpracy Gminy Kamień Krajeński                 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2023 rok:  

Publikacja projektu Programu na stronach internetowych 
www.bip.kamienkrajenski.pl oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego              
w Kamieniu Krajeńskim w dniach 12.08.2022 – 02.09.2022 oraz możliwość 
zgłaszania opinii z wykorzystaniem formularza za pośrednictwem poczty 
elektronicznej na adres sekretariat@um.kamienkr.pl lub bezpośrednio                  
w siedzibie Urzędu. Była także możliwość wzięcia udziału w spotkaniu 
informacyjno-warsztatowym w Urzędzie Miejskim w Kamieniu Krajeńskim.             
W spotkaniu nie wzięła udziału żadna organizacja. 
 

Radny Bogdan Januszewski zapytał czy nie można skrócić 21-dniowego 

terminu. 

 

Inspektor Natalia Szafran odpowiedziała, że nie można, ponieważ jest to 

ustawowo określony termin. 

 

Radny Eugeniusz Rekowski zapytał na co stowarzyszenia mogą przeznaczać 

http://www.bip.kamienkrajenski.pl/
mailto:sekretariat@um.kamienkr.pl
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te środki.   

 

Inspektor Natalia Szafran odpowiedziała, że na cele społeczne zapisane                

w Programie.  

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie za.  

 

Ad.I.3. Zmiany w budżecie na rok 2022. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o przeniesienia między paragrafami               

w wydatkach zadań finansowanych ze środków RFIL oraz z Polskiego Ładu.  

 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że wynika to z zapisów rozporządzenia 

Ministra Finansów dotyczącego klasyfikacji budżetowej w celu jasności 

dochodów i wydatków dotyczących RFIL i Polskiego Ładu.   

 

Radny Bogdan Januszewski nawiązał również do terenu wokół bloków                

w Dużej Cerkwicy. Odnosząc się do środków z tzw. funduszu 

popegeerowskiego na Dużą Cerkwicę stwierdził, że za rok te pieniądze jeszcze 

bardziej stracą na wartości. Inwestycja nie powinna być wstrzymywana.  

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie za.  

 
Ad.I.6a. Zmiany w WPF.  

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim             

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022.  
Planowane na rok 2022 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą:  
- dochody ogółem – 41.547.268,94 zł,  
- wydatki ogółem – 49.717.418,11 zł.  

Ponadto w wydatkach bieżących zostały zmniejszone do zera kwoty z tytułu 
poręczeń i gwarancji, w roku 2022 i latach następnych w związku ze 

zniesieniem obowiązku ujmowania w planie wydatków środków                    
z przeznaczeniem na potencjalne wypłaty z tytułu poręczeń i gwarancji 
udzielonych przez jednostkę (zmiana ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r.                  

o finansach publicznych (Dz.U. z 2022r. poz. 1634 z późn.zm) dokonane 
mocą ustawy z dnia 5 sierpnia 2022r. o dodatku węglowym (Dz.U. z 2022r. 
poz. 1692). 
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Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 

Ad.I.4. Rozpatrzenie petycji.  

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
Rady Miejskiej Kazimierz Warylak. Podkreślił, że w dniu 1 sierpnia 2022 r. 

do Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim wpłynęła petycja z dnia 22 lipca 
2022 r. dotycząca utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

W przedmiotowej sprawie odbyły się 2 posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. W toku prowadzonej analizy ustalono, że zgodnie z art. 
5b ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, rada 

gminy może wyrazić zgodę na utworzenie młodzieżowej rady gminy z własnej 
inicjatywy lub na wniosek wójta, podmiotów reprezentujących 
zainteresowane środowiska, w szczególności: organizacji pozarządowych lub 

podmiotów określonych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.            
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, działających na terenie 

danej gminy, samorządu uczniowskiego lub samorządu studenckiego                    
z terenu danej gminy. 

Ustawa przyznaje zatem radzie gminy kompetencje do utworzenia 

młodzieżowej rady gminy z własnej inicjatywy oraz uprawnia do składania 
wniosków o podjęcie przedmiotowej uchwały wójtowi, podmiotom 
reprezentującym zainteresowane środowiska, działających na terenie danej 

gminy, samorządu uczniowskiego lub samorządu studenckiego z terenu 
danej gminy. 

Komisja stwierdziła, że podjęcie takiej inicjatywy przez organ 
stanowiący gminy, mającej na celu wspieranie i upowszechnianie idei 
samorządowej wśród mieszkańców gminy, w szczególności wśród młodzieży 

jest uzasadnione w przypadku gdy młodzież jest zainteresowana 
utworzeniem młodzieżowej rady oraz wyraża chęć czynnego udziału                     

w pracach rady. 
Komisja zwróciła uwagę, że samo podjęcie przez Radę Miejską                     

w Kamieniu Krajeńskim uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

młodzieżowej rady gminy przy braku zainteresowania ze strony młodzieży 
uczyniłoby tę uchwałę bezprzedmiotową. 

W związku z tym, iż Wnoszącemu petycję w sprawie utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy nie przysługuje taka inicjatywa, przedmiotowa 

petycja nie podlega uwzględnieniu.  

 

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie               

3 głosami za.  
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Ad.I.5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński. 
 W/w informację przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Sępólnie 

Krajeńskim – Paweł Zawada.  
 Przedmiotowa informacja – w załączeniu do protokołu z posiedzenia 
Komisji.  

 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia 

komisji.  

 

Ad.I.6b. Rozpatrzenie skargi.  
 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Kazimierz Warylak. Podkreślił, że w dniu 9 września 2022 r. 
do Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim wpłynęła skarga na działanie 
Burmistrza Kamienia Krajeńskiego przekazana przez Wojewodę Kujawsko - 

Pomorskiego pismem znak WIR.X.1411.5.2022 z dnia 6 września 2022 r. 
W przedmiotowej sprawie odbyły się 2 posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Komisja zapoznała się ze sprawą oraz wysłuchała 
wyjaśnień Inspektora ds. ochrony środowiska. 

Skarżąca w treści skargi wskazuje na nie wydanie decyzji dotyczącej 

uregulowania stosunków wodnych przez ponad 4 lata. Inspektor ds. ochrony 
środowiska poinformował, że w przedmiotowej sprawie wydane zostały               

2 decyzje. Skarżąca od ostatniej decyzji odwołała się do Samorządowego 
Kolegium Odwoławczego w Bydgoszczy, który następnie wydał decyzję 
uchylającą decyzję Burmistrza Kamienia Krajeńskiego z dnia 1 marca 2022 

r. i przekazał do ponownego rozpatrzenia. Od niniejszej decyzji 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Bydgoszczy Skarżąca złożyła 
sprzeciw w trybie art. 64a ustawy Prawo o postępowaniu przed sądami 

administracyjnymi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy. 
W związku z powyższym tut. organ tj. Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego został zobowiązany przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze 
w Bydgoszczy (pismo znak SKO-436/2/2022 z dnia 14 lipca 2022 r.) do 
przekazania akt celem przedłożenia Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Bydgoszczy. Do dnia rozpatrzenia skargi przez Komisję 
Skarg, Wniosków i Petycji sprzeciw ten nie został rozpoznany przez sąd i nie 
zapadło orzeczenie w tej sprawie. 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego nie może zatem wydać decyzji                  
w sprawie z wniosku Skarżącej do czasu wydania orzeczenia przez 

Wojewódzki Sąd Administracyjny i zwrotu akt postępowania 
administracyjnego (znak OŚ.604.63.2019). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zarekomendowała uznanie skargi za 

bezzasadną.  
 

Następnie o zabranie głosu w przedmiotowej sprawie poproszona 
została Inspektor Daria Krajewska.   

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zastanawiał się od czego 
to wszystko się zaczęło. 

 

Inspektor Daria Krajewska poinformowała, że powołany został biegły, 
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aby wydać opinię w tej sprawie.  

 
Radny Bogdan Januszewski zwrócił uwagę, że od kilku lat jest susza.   

 
Inspektor Daria Krajewska poinformowała, że geodeta wykonał mapę            

z naniesionymi wysokościami (spadek na gruncie). Udało się również 

uzyskać przedwojenną mapę ze Starostwa Powiatowego w Sępólnie 
Krajeńskim. Wszystkie dokumenty w przedmiotowej sprawie znajdują się 

aktualnie w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Bydgoszczy. Nie 
zostało jeszcze wydane orzeczenie.  

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał czy została 
zaproponowana ugoda.  

 

Inspektor Daria Krajewska odpowiedziała, że Skarżąca odmówiła 
zawarcia ugody. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.  

 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

     

 Brak  

 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Brak 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 27 września 2022 r.  

 

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Eugeniusz Stryszyk 


